
Нермин Пурић 

1. Питање постављено владама ентитета и владама кантона у Федерацији БиХ – “Да 

ли се у догледно вријеме планира приватизација јавних РТВ станица, јавних 

комуналних предузећа и јавних ветеринарских станица, те шта је у том смислу до 

сада учињено?” 

2. Питања постављена Сектору за финансије Парламентарне скупштине БиХ: 

1. “Тражим да ми се достави табеларни преглед исплаћених накнада на име 

трошкова телефонских рачуна на основу Правилника о начину и условима 

коришћења интерних и екстерних услуга – репрезентације, телефонских услуга, 

службених путовања, службеног возила, службене одјеће, штампе и стручне 

литературе у Парламентарној скупштини БиХ (пречишћени текст) број: 03/5-50-

1-11-38,4/10, поименично за предсједавајуће клубова у Представничком дому од 

почетка мандата 2010 – 2014. године до данас, за сваки мјесец појединачно. 

2. Тражим да ми се достави преглед исплаћених накнада за путне трошкове за 

запослене Парламентарне скупштине БиХ у 2012. и у првих седам мјесеци 2013. 

године. Такође тражим да ми се одговори да ли је тачно да су поједини 

службеници користили накнаду за превоз приказујући да живе у другим 

градовима иако заправо живе у Сарајеву? Који су то службеници, да ли су 

против њих предузете неке радње утврђивања дисциплинске одговорности, ко 

је обрачунао и одобрио исплату тих средстава и о којим се средствима ради?” 

 


